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 Vammaisneuvoston kokouksen työkäytäntönä on ollut, että kukin 

jäsen kertoo edustamansa järjestön tai toimialansa ajankohtaiset 
asiat ja mahdolliset ehdotukset, joita neuvosto voi esittää vietäväksi 
eteenpäin kunnan eri toimielimille. 

 
 Heikki Masalin: Esteettömyystyöryhmä on jakanut 

esteettömyysdiplomin Monninkylän alakoululle 13.11.23. Diplomia oli 
luovuttamassa ryhmän edustaja Tuija Saloranta ja 
vammaisneuvoston edustaja Heikki Masalin. Toinen diplomi 
myönnetään Askola-Areenalle 23.11. kuntalaisillan yhteydessä. 

  
 Petra Lind: Hyvinvointialueen palveluverkkosuunnitelmaa ei ole vielä 

julkaistu. Askolan palveluiden säilyminen huolestuttaa 
vammaisneuvostossa.  

 Kunnanvaltuusto on päättänyt uuden lukion rakentamisesta Askolan 
koulukeskuksen yhteyteen, rakentaminen alkaa vuonna 2024. 
Esteettömyyden huomioinnissa toivotaan vammaisneuvoston 
osallistamista suunnitteluun. 

 
 Minna Manninen: Apuvälinemessut pidetty Tampereella 10.-12.11.23. 

Ensi vuonna messut järjestetään Helsingissä. 
  
 Yleisesti käyty keskustelua kuljetuspalveluiden saatavuuden 

haasteita Askolan sisäisessä liikenteessä. 
 

Esittelijä Hyvinvointikoordinaattori Johanna Viuhko 
 

Päätösehdotus Vammaisneuvoston jäsenet antavat ajankohtaiskatsauksen oman 
alueensa asioista. 
 
Neuvosto käy tilannekatsauksen perusteella keskustelua ja päättää, 
aiheuttavatko esille tulleet asiat toimenpiteitä tai jatkovalmistelua. 
 

Päätös Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 


